

PACKAGING 包裝

Now a day, the Product's packaging growing very fast. If you want to make your products stand out from the market, then you need to have a extraordinary package for your products. But in this process needs to consider the balance between cost & design. This always make you depress on these. EASY Pack bring in Packaging Support Services for diversification marketing strategies.

近年來,產品包裝文化於本地發展越來越迅速,要在市場上五花八門的產品中突圍而出,出色精美的包裝成為了銷售與推廣業中不可或缺的元素。商業包裝中最考腦筋的,往往是如何在精緻設計與合理成本之間獲取平衡,眼見許多客戶經常為此絞盡腦汁,依時特別引入靈活的包裝支援服務,以配合您多元化的產品推廣策略。



When the products arrived the destination, our Professional Staff can help you Stock Take, Pack & Unpack, Set up and unload services for you if you needed. This is our pressure to help you out.

把貨品送達目的地以後,假如您還需要更多人手助您完成盤點、裝卸、上下架等服務, 請絕對不要擔心,依時的人力支援團隊非常樂意為您效勞。



协性所提供的服務标为名录化,然与生設計、物料採膳、產品組基

STORAGE 庫存

After the Packaging Production will need a place to Storage in a secure place and wait for Delivery. EASY Pack always proud of One Stop Services. Storage become the intersection between well pack products & delivery naturally. That's help your product can deliver on time and secure to your place you wanted. Let you Let you reassurance completely.

經過悉心包裝以後,下一步當然是把貨物存放在一個安全的地方,等候送貨。依時向來對其「環環相扣」的一站式服務引以為傲,其庫存服務自然能與前期的包裝程序及後續的配送程序接合得天衣無縫,令整個運送過程流暢又準時,讓客戶徹底放心。



DELIVERY 配送

EASY Pack deliver " Right time, Secure & Flexibility" when products are ready from warehouse.

EASY Pack have some of truck with GPS chasing system for our Platinum Clients to deliver their valuable products. We also have 24 hours local delivery services in Hong Kong. Our Delivery Team have 5.5T, 8T, 16T and small Van for difference product size and volume.

經過包裝與儲存,接著便要把貨物送往目的地了!依時的配送服務 秉持著「準時、安全、彈性」三大原則:

依時更可安排設有GPS追蹤系統的特別車輛,以運送價值較高昂的 貴重貨品,令客戶更添放心:「彈性」,提供24小時本地配送服務 ,送貨網絡覆蓋港九新界兼遍遠地區,備有5.5T、8T、16T及貨Van 等多種貨運車輛,以配合不同貨物體積及類別。



TAKE ALL-AROUND SERVICES YOUR TRUSTED PARTNER

PACKAGING 包裝

Now a day, the Product's packaging growing very fast. If you want to make your products stand out from the market, then you need to have a extraordinary package for your products. But in this process needs to consider the balance between cost & design. This always make you depress on these. EASY Pack bring in Packaging Support Services for diversification marketing strategies.

近年來,產品包裝文化於本地發展越來越迅速,要在市場上五花八門的產品中突圍而出,出色精美的包裝成為了銷售與推廣業中不可或缺的元素。商業包裝中最考腦筋的,往往是如何在精緻設計與合理成本之間獲取平衡,眼見許多客戶經常為此絞盡腦汁,依時特別引入靈活的包裝支援服務,以配合您多元化的產品推廣策略。





We have all around services, from Packaging design, Procurement, Packing Bundling, Storage, Delivery & Labour Support. We also could sent our staff to help you to Stock Take, set up & manage your products in shops. Take Easy can minimise your budget & time. That could increase the competition power in the market, and less trouble on your business.

EASY Pack Team have the best professional training, as we have good communicate & considerate attitude to make our services extraordinary smooth & not allowed any mistakes. That's show our one stop services for you and don't have any worries. We are proud of this Interlocking services specialist, which shows we are the trust partner for you.

EASY Pack provide the main services are Package, Storage, Delivery & Labour support.

依時所提供的服務極為多元化,從包裝設計、物料採購、產品組裝、 倉庫寄存、 貨物配送,以致人力支援、倉儲盤點、貨物上下架及裝卸 服務等,依時皆能——為您辦到。有了依時的協助,您從今以後毋須 再為繁複的包裝及物流安排費神,依時的豐富經驗及靈活方案更能為 您節省開支及時間,對企業客戶有助增加市場競爭力,對個人客戶亦 大大省卻了不少煩惱。

依時的服務團隊全都經過專業培訓,著重緊密溝通與細心態度,務求令以上各項流程一環緊扣一環,銜接順暢,絕無甩漏,實現真正的「一站式」服務,讓您毋須在過程中親自跟進或操心。這種「環環相扣」的服務特質,正是依時最為驕傲的,亦是客戶多年來均對依時無比信賴的原因。

依時的服務範疇主要能分為「包裝」、「庫存」、「配送」及「人力支援」四大類:



EASY Pack deliver " Right time, Secure & Flexibility" when products are ready from warehouse.

EASY Pack have some of truck with GPS chasing system for our Platinum Clients to deliver their valuable products. We also have 24 hours local delivery services in Hong Kong. Our Delivery Team have 5.5T, 8T, 16T and small Van for difference product size and volume.

經過包裝與儲存,接著便要把貨物送往目的地了!依時的配送服務 秉持著「準時、安全、彈性」三大原則:

依時更可安排設有GPS追蹤系統的特別車輛,以運送價值較高昂的 貴重貨品,令客戶更添放心;「彈性」,提供24小時本地配送服務 ,送貨網絡覆蓋港九新界兼遍遠地區,備有5.5T、8T、16T及貨Van 等多種貨運車輛,以配合不同貨物體積及類別。







Unit C, 9/F, Kwai Shun Industrial Centre,

51-63 Container Port Road, Kwai Chung, N.T 葵涌貨櫃碼頭路51-63號葵順工業中心9樓C室 T電話 (852) 3460 5138 F 傳真 (852) 3460 5136

E 電郵 patrick@easypacklogistics.com

www.easypacklogistics.com

